



LES ENTRÉES

BRUSCHETTA | 15

Bruschetta maison servie sur des crostinis grillés, garnie de parmesan râpé et basilic.

FOCACCIA RUSTIQUE | 16

Focaccia maison garnie de ricotta, roquette citronnée et tomates séchées.

CALMARS | 20

Calmars panés à la main servis avec notre aioli sriracha et un quartier de citron.

POUTINE | 15

Frites maison garnies de fromage en grains St-Albert et notre sauce brune maison.

FRITES DE PATATE DOUCE | 9

Frites de patate douce croustillantes, servies avec une aioli au sriracha.

NACHOS | 24

Chips de maïs, fromage nacho, pico de gallo, oignons rouges, olives noires et poulet ou bacon. Ajouter guacamole +4.

AILES | 6 POUR 12/12 POUR 19

Ailes de poulet assaisonnées servies avec nos sauces miel et ail, BBQ, RedHot™, ou ranch.

BOUCHÉES DE CHOU-FLEUR | 6 POUR 11/12 POUR 18

Bouchées de chou-fleur panées à la main servies avec une sauce ranch et RedHot™.

TACOS AU POISSON | 18 Tilapia au chili et à la lime, servi dans une tortilla de farine, garni de salsa de mangue, chou rouge et crème à la lime.

TACOS AU POULET (3) | 18

Poulet croustillant mélangé dans une sauce miel et ail, chou rouge, oignons verts et sauce aioli sriracha. Servi dans une tortilla à la farine.

TREMPETTE QUESO | 19

Queso maison crémeux, garni de maïs sucré et d'une touche d'épices, fini avec coriandre fraîche. Servi avec nos chips de tortilla coupées à la main.

LES PIZZAS

LA MÉDITERRANÉENNE | 24

Pâte à pizza maison, mozzarella, poulet assaisonné, mélange d'oignons rouges, épinards et tomates séchées. Garnie de pesto et de fromage de chèvre.

LA CANADIENNE | 23

Pâte à pizza maison, sauce marinara, pepperonis, mozzarella, champignons et bacon fumé.

LA MARGHERITA | 21

Pâte à pizza maison, sauce marinara, mozzarella fraîche, garnie de basilic frais et d'un filet d'huile d'olive.

PIZZA GOURMANDE AUX POMMES DE TERRE | 23

Sauce blanche crémeuse, fromage cheddar, pommes de terre assaisonnées et bacon, garnie de crème sure et d'oignons verts.

PIZZA VÉGÉTARIENNE | 22

Sauce crémeuse, mozzarella, poivrons, oignon rouge et artichauts, garnie de feta et roquette.

LES SALADES

SALADE CÉSAR | 18

Laitue romaine croustillante avec vinaigrette César et bacon fumé, garnie de parmesan, croûtons maison et citron frais.

SALADE DE BETTERAVES RÔTIES | 18

Betteraves rôties sur un lit d'épinards garnis de fromage de chèvre, notre vinaigrette aux bleuets et un filet de réduction balsamique.

SALADE GRECQUE | 18

Concombres frais, tomates, oignons, laitue romaine et olives Kalamata. Garnis de feta et d'origan, servis avec une vinaigrette grecque.

LES CLASSIQUES

FISH & CHIPS | 25

Morue de l'Atlantique panée à la bière, servie avec nos frites maison et notre sauce tartare maison.

VIANDE FUMÉE DE MTL | 19

Viande fumée servie avec moutarde de Dijon et choucroute, sur pain de seigle marbré.

CÔTES LEVÉES | 28

Demi côtes levées sauce BBQ servies avec salade de chou crémeuse et frites.

FETTUCCINE ALFREDO | 21

Pâtes Alfredo crémeuses avec bacon croustillant et champignons sautés, garnies de parmesan et de persil frais.

RIGATONI AUX POIVRONS RÔTI | 20

Rigatoni nappes d'une sauce crémeuse aux poivrons rouge rôtis, garnis de fromage parmesan, et de basilic frais.

LES BURGERS

LE BRITISH | 24

Bacon à l'érable, cheddar, aioli sriracha et roquette.

LA RUE PRINCIPALE | 24

Prosciutto croustillant, oignons caramélisés, fromage suisse, aioli aux tomates rôties et roquette fraîche.

BURGER CLASSIQUE | 22

Tomate, cornichons à l'aneth, oignons rouges, fromage cheddar et laitue romaine.

BURGER VÉGÉ | 21

Galette de betteraves et de pois chiches, laitue romaine, tomate, oignons rouges, cornichons à l'aneth et aioli.

WRAP GRECQUE | 20

Poitrine de poulet grillée, concombres, tomates, oignons rouges, feta, laitue romaine, sauce tzatziki, servie dans une tortilla à la farine.

WRAP CLUB | 20

Poitrine de poulet grillée, tomates, laitue romaine, bacon, et mayo, servie dans une tortilla à la farine.

REMPLACEZ VOS FRITES MAISON PAR DES FRITES JULIENNES, UNE POUTINE (4\$) OU UNE SALADE CÉSAR PAIN SANS GLUTEN 4 \$

LES DESSERTS

Demandez à votre serveur notre carte des desserts



SENSIBLE AU GLUTEN



VÉGÉTARIEN



NOS FAVORIS





THE APPETIZERS

BRUSCHETTA | 15

Homemade bruschetta served on toasted baguette, garnished with parmesan and fresh basil.

RUSTIC FOCACCIA | 16

Homemade focaccia topped with ricotta, lemon arugula and sundried tomatoes.

CALAMARI | 20

Hand breaded calamari served with sriracha aioli and fresh lemon.

POUTINE | 15

Homestyle fries topped with St-Albert's cheese curds and homemade gravy.

SWEET POTATO FRIES | 9

Crispy sweet potato fries served with sriracha aioli.

NACHOS | 24

Corn chips, nacho cheese, pico, red onions, black olives and your choice of chicken or bacon. Add guacamole +4.

WINGS | 6 FOR 12/12 FOR 19

Seasoned wings served with honey garlic, BBQ, RedHot™, ranch or buffalo sauce.

CAULIFLOWER BITES 6 FOR 11/12 FOR 18

Hand breaded cauliflower bites served with ranch and RedHot™ sauce.

FISH TACO | 18

Chili lime tilapia served in flour tortilla, topped with mango salsa, red cabbage and lime crema.

CHICKEN TACO (3) | 18

Crispy chicken tossed in a honey garlic sauce, red cabbage, green onion and sriracha aioli. Served in flour tortilla.

CORN QUESO DIP | 19

Creamy homemade queso loaded with sweet corn, a hint of spice, and topped with fresh cilantro. Served with our hand cut tortilla chips.

THE PIZZAS

MEDITERRANEAN PIZZA | 24

Homemade pizza dough, mozzarella, grilled chicken with sautéed red onions, spinach and sundried tomatoes. Topped with pesto and goat cheese.

CANADIAN PIZZA | 23

Homemade pizza dough, marinara sauce, pepperoni, mozzarella, mushrooms and smoky bacon.

MARGHERITA PIZZA | 21

Homemade pizza dough, marinara sauce, fresh mozzarella, garnished with fresh basil and a drizzle of olive oil.

LOADED POTATO PIZZA | 23

Creamy sauce, cheddar cheese, seasoned potatoes and bacon. Topped with sour cream and green onions.

VEGETARIAN PIZZA | 22

Creamy sauce, mozzarella, peppers, red onion and artichoke. Topped with feta and arugula.

* GLUTEN FREE DOUGH | 4.5

THE SALADS

CAESAR SALAD | 18

Crisp romaine lettuce with caesar dressing and smoky bacon, garnished with parmesan, homemade croutons and fresh lemon on the side.

ROASTED BEET SALAD | 18

Roasted beets on a bed of spinach, garnished with goat cheese, our homemade blueberry vinaigrette and a drizzle of balsamic reduction.

GREEK SALAD | 18

Fresh cucumbers, tomatoes, onions, romaine lettuce and kalamata olives. Topped with feta and oregano, served with a Greek dressing.

THE CLASSICS

FISH AND CHIPS | 25

Beer battered Atlantic cod served with homestyle fries, fresh lemon and our homemade tartar sauce.

MONTREAL SMOKED MEAT | 19

Smoked meat with dijon mustard and sauerkraut on marbled rye bread.

RIBS | 28

Half rack of ribs in BBQ sauce served with creamy coleslaw and homestyle fries.

FETTUCCINI ALFREDO | 21

Creamy Alfredo pasta tossed with crispy bacon and sautéed mushrooms, finished with Parmesan and fresh parsley.

ROASTED PEPPER RIGATONI | 20

Rigatoni in a creamy roasted red pepper sauce. Topped with Parmesan and fresh basil.

THE BURGERS

BRITISH BURGER | 24

Sweet maple bacon, cheddar, sriracha aioli and fresh arugula.

MAIN STREET BURGER | 24

Crispy prosciutto, caramelized onions, Swiss cheese, fire roasted tomato aioli and fresh arugula.

CLASSIC BURGER | 22

Tomato, dill pickles, red onions, cheddar cheese and romaine lettuce.

VEGGIE BURGER | 21

Beet and chickpea patty, romaine lettuce, tomato, red onions, dill pickles and aioli.

GREEK WRAP | 20

Grilled chicken breast, cucumbers, tomatoes, red onions, feta, romaine lettuce, tzatziki sauce, served in a flour tortilla.

CLUB WRAP | 20

Grilled chicken breast, lettuce, tomatoes, bacon and mayonnaise, served in a flour tortilla.

SUBSTITUTE YOUR HOMESTYLE FRIES FOR JULIENNE FRIES, POUTINE (4\$) OR CAESAR SALAD| GLUTEN FREE BUN | 4

THE DESSERTS

Ask your server for our dessert card



GLUTEN SENSITIVE



VEGETARIAN



OUR FAVOURITES

